
 

 

 

Verslag bijeenkomst Sportplatform d.d. 28 februari 2024 
Locatie: CKV Albatros, Sportcomplex Develstein, Develsingel 7A, Zwijndrecht  
 
Aanwezig: 
ABC Swindregt, CKV Albatros, Diverz, Dordtsche Rugbyclub, Fitmakers, HC Derby, Honkbal en 
Softbalvereniging Zwijndrecht, medewerkers gemeente Zwijndrecht, O&O, Sportbedrijf Zwijndrecht, 
Sportief Besteed Groep, Sportvereniging Conventus, Stichting Jong Zwijndrecht, Tennisvereniging Heer 
Jan, v.v. Heerjansdam, VVGZ, Z.L.T.C. Ter Steeghe, Zwembad De Hoge Devel B.V., Tennisvereniging 
DDH 
Afwezig met kennisgeving: 
Rolstoeltennis, Voetbalvereniging ZBC '97, voorzitter sportplatform, Wethouder sport. 
 
Opening. 
Marc Reijmers opende als dagvoorzitter de vergadering daar de voorzitter van het sportplatform was 
verhinderd. 
Een ieder werd welkom geheten en dank uitgesproken dat we te gast mochten zijn bij CKV Albatros. 
Er was een goede opkomst waarschijnlijk mede door de deelsessie vrijwilligers, er werd dan ook eerst 
een voorstelrondje gedaan zodat iedereen weet wie men is en welke organisatie/club men 
vertegenwoordigt. 
  
Verslag vergadering sportplatform d.d. 20 september 2023. 
Er waren geen op-/aanmerkingen op het verslag dus werd deze vastgesteld en goedgekeurd. 
 
Mededelingen. 
a. Voortgang capaciteitsonderzoek accommodaties. 
Het eerste gedeelte van het capaciteitsonderzoek accommodaties is afgerond. 
Dit gedeelte gaat over of er nu en in de toekomst voldoende capaciteit is. 
Het tweede gedeelte gaat over de knelpunten waarvan we weten dat ze nu gaande zijn. 
Daarvoor zal er op 21 maart een bijeenkomst zijn met de gebruikersvereniging van de Develhal en op 28 
maart voor bestuurders. 
Deze volgorde is gekozen om de inbreng van de 1E bijeenkomst mee te nemen naar de volgende. 

 
b. Sociale veilige sport. 
Vanuit het Rijk maar ook vanuit ons zelf, willen we graag zorgen voor een sociaal veilig sportklimaat. 
We willen gaan kijken of we de voorwaarden daarvan op kunnen nemen in de subsidieregelingen. 
Om sportaanbieders hierbij te helpen hebben de VSG, NOC*NSF en sportbonden de Basiseisen sociale 
veiligheid ontwikkeld. 
Dit model bestaat uit vier basiseisen (de 4 v's): 
1, Vereniging brede gedragscode 
2. Vertrouwenscontactpersoon 
3. VOG 
4. Vakkundige trainer-coaches 
Er werd voorgesteld om niet alleen een vertrouwenspersoon per vereniging te hebben maar ook als 
mogelijkheid per sportpark of gemeentebreed. 
Bij de subsidie aanvraag komt een formulier wat de club kan invullen. 
We zijn ook in gesprek met Peet de Koeijer maar dat is wat lastiger omdat het om accommodaties gaat, 
deze worden niet alleen aan verenigingen verhuurd, maar ook aan derden en kun je daar dan ook die 
eisen aan stellen?! 



 

 

 
c. Huidige stand van zaken onderzoek sportparticipatie jongeren. 
Het onderzoek wordt uitgevoerd door de Sportief Besteed Groep.  Ze hebben gekeken naar de cijfers op 

landelijk en gemeenteniveau en zijn daarna in gesprek gegaan met jongeren en diverse organisaties. Er 

is een enquête uitgezet onder jongeren tussen de 12 en 21 jaar waar bijna 400 jongeren op gereageerd 

hebben. 

Ook zijn er groepen benaderd op scholen, bij verenigingen en bij andere jeugdactiviteiten, dit om dieper 

op de materie in te gaan. Verder is er gesproken met sportaanbieders en professionals. 

De gemeente krijgt een heel plat stuk tekst met aanbevelingen en richting de sportaanbieders maakt de 

Sportief Besteed Groep een concreet stuk waar men mee aan de slag kan. 

Het gouden ei is er niet, zo is er ook teveel verschil tussen verenigingen en organisaties en kan je dus 

niet met elkaar vergelijken. 

De Sportief beweeggroep zal tot in het najaar voor de verbinding en begeleiding zorgen maar zij gaan 

zelf niet met de jongeren aan de slag. Dit wordt gedaan met de lokale partners. 

 

Enkele hoofdthema’s zijn: enthousiasme van de trainer, gezelligheid en flexibiliteit alhoewel dat laatste 

wel een heel lastige is, dat geldt ook bijvoorbeeld voor sportpromotie, dat kan heel aantrekkelijk zijn 

maar ook afschrikken. 

De kosten was ook een thema maar niet de belangrijkste, belonen was daarentegen toch wel weer 

belangrijker, het aanbieden van bijvoorbeeld een functie als trainer bindt meer aan de vereniging en is 

soms interessanter dan een baantje bij de supermarkt. 

Maar belonen kan ook bijvoorbeeld minder contributie of bardiensten draaien zijn. 

Naar aanleiding van dit verhaal werden er folders uitgedeeld over  dat iedereen aan sport mee moet 

kunnen doen. Omtrent de minimaregeling en sportfonds 18+. 

De sportverenigingen hoeven hiervoor niet aan specifieke eisen te voldoen. 

Kleinere verenigingen geven aan meer zicht te hebben op hoe de financiële situatie is bij haar leden dan 

bij grotere verenigingen. 

 

Sporthuldiging. 

In het verleden werd er jaarlijks een sporthuldiging georganiseerd, door onder andere corona is dat de 

laatste jaren er niet meer van gekomen. 

De drijvende kracht Sandra Vat heeft na ruim 10 jaar het stokje overgedragen aan Vivian Trebels. 

Vivian is begonnen om de leden van de projectgroep te benaderen om een nieuwe start te maken maar 

velen hebben aangegeven om privéredenen er niet meer aan mee te doen dus is ze nu zoekende naar 

nieuwe leden die de kar willen trekken. 

Men had gehoopt in juni iets te kunnen organiseren, maar dat wordt  om organisatorische redenen niet 

gehaald en nu wordt er gedacht aan januari volgend jaar. 

Er werd  een oproep gedaan om vrijwilligers aan te leveren voor de projectgroep en ook werd er 

gevraagd ideeën aan te leveren. 

De vraag is of het nodig is om echt iets nieuws op touw te gaan zetten daar de oude formule het altijd 

goed deed. 

Het is wel een grote klus, zeker de voor en na bereiding vergt veel van mensen, er zijn dan ook best wel 

wat knelpunten net als na afloop het opruimen, daar kan haast niemand voor gevonden worden. 

Geadviseerd werd dan ook om de oude draaiboeken  na te kijken wat er allemaal voor organisatie komt 

kijken. 



 

 

Fitmakers zal waarschijnlijk weer van de partij zijn en ook enkele andere mensen hebben zich inmiddels 

aangemeld maar er kunnen er nog meer bij. 

 

1-Loketfunctie Sport- en bewegen. 

Eerder deze avond hebben we al diverse onderwerpen voorbij horen komen, van verschillende 

organisaties, bonden, rijk en gemeente maar ook andersom kan het gebeuren dat je wat wil weten maar 

niet weet waar je de informatie moet halen, in dat geval zou het makkelijk zijn als er één loket is waar je 

voor alles terecht kan. 

Er is een onderzoek gestart naar de 1- loket functie vanuit NOCNSF om te kijken hoe het één en ander 

In Zwijndrecht georganiseerd zou kunnen worden. 

Er werd al aangegeven dat duidelijke communicatie wenselijk is maar ook dat het duidelijk is waar men 

bijvoorbeeld moet zijn voor welke subsidie, zeker voor kleinere verenigingen is dat soms lastig om overal 

achteraan te kunnen gaan. 

 

Rondvraag. 

Er was niets voor de rondvraag en ging men over tot de pauze. 

Deelsessie: Vrijwilligers. 
Na de pauze was er een deelsessie over vrijwilligers. 
Men begon met een paneldiscussie en de vraag hoe creëer je betrokkenheid van vrijwilligers bij je 
sportvereniging nu en in de toekomst? 
Daarna werd er uiteengegaan in drie groepen en aan de hand van enkele vragen gediscussieerd. 
Het resultaat daarvan treft u als bijlage aan. 
  
Sluiting. 
Ter slot werd er in gezamenlijk teruggekeken op een vruchtbare avond waar veel gedachten en 
ervaringen uitgewisseld werden en sloot de voorzitter de avond onder dankzegging voor ieders inbreng. 
 
De stukken van deze vergadering zijn ook terug te vinden op de website van 
Beleef Zwijndrecht: 
https://www.beleefzwijndrecht.nl/sport/sportplatform/vergaderstukken+sportplatform/default.aspx 

https://www.beleefzwijndrecht.nl/sport/sportplatform/vergaderstukken+sportplatform/default.aspx

